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Večja varnost občanov
Od številnih vprašanj, o katerih je lani razpravljal orga-

nizacijsko politični pbor republiške skupščine, menim, da
so bila najbolj pomembna tista, ki doslej v zakonodajnem
telesu sploh še niso bila načeta, predstavljajo pa družbe-
ne pojave, ki terjajo, da jih čimpreje uredimo z zakoni, ali
kjer se jih ne da urediti samo s tem, zahtevajo širše ob-
ravnavanje.

Med taka vprašanja lah-
ko štejemo

— razpravo o nekaterih
družbeno negativnih poja-
vih

— razpravo o varnosti
prometa

— razpravo o varstvu
pred elementarnimi in dru-
gimi nesrečami.

KJE SO TEZAVE?

Zbor je pri zakonodajnem
delu naletel na težave, ki
imajo korenine v zvezni za-
konodaji. Zvezni zakoni če-
stokrat preveč na drobno
urejajo posamezne zadeve
in republiškemu zakonoda-
jalcu ostanejo samo nebi-
stvena in dostikrat le teh-
nična vprašanja. To pa se-
veda otežkoča prilagoditev
zakonodaje specifičnostim
posamezne republike. Na ta
problem je zbor naletel pri
obravnavanju tez in spre-
jemanju zakonov kot so
npr.: o pravni pomoči, o sta-
tistiki, o registru stalnega
prebivalstva in o razvidu
začasnega prebivališča ter
drugih. Prav zaradi tega je
treba podpirati stremljenja;

da naj bodo zvezni zakoni
čimbolj okvirni in res za-
gotavljajo samo enotnost si-
stema, vsa druga vprašanja
pa naj prepuste v ureditev
republikam.

LETOŠNJE NALOGE

V letu, ki je pred nami,
bo zbor predvsem nadalje-
val z delom za odpravo ne-
potrebnih potrdil in poeno-
stavljenje postopkov, kar
vse obremenjuje občane pri
uveljavitvi njihovih pravic.
S tem namenom bo ponov-
no razpravljal o teh vpra-
šanjih in sprejel ustrezne
ukrepe. Z istim namenom
bo tudi razprava o poeno-
stavitvi statistike in evi-
denc, razumnejši organiza-
ciji zbiranja in odbiranja

Na področju zakonodaje
je zbor sprejel vrsto zako-
nov, med katerimi bi ome-
nil zakon o likvidaciji okra-
jev v SRS, zakon o repub-
liški ustavi SRS in zakon
o spremembah in dopolnit-
vah zakona o mestih, ki so
razdeljena na občine.

najnujnejših podatkov, kar
vse obremenjuje predvsem
delovne organizacije.

Med pomembne bodoče
naloge šteje tudi vprašanje
organizacije uprave in za-
vodov, ki se v celoti ali de-
loma financirajo iz prora-
čuna.

VPRAŠANJE
FINANCIRANJA

Tudi vprašanje financira-
nja družbeno - političnih
skupnosti, zlasti kar zadeva
dodeljevanje dopolnilnih
sredstev občinam, je prob-
lem, ki se pojavlja že več
let ob proračunskih debatah
in ki terja v letu 1966 ust-
rezno rešitev.

V zakonodajnem delu ima
zbor na programu poleg šte-
vilnih drugih zakonov tudi
zakone, izdelane na podlagi
načel, ki jih je zbor sprejel
v razpravah o varnosti pro-
meta, o poravnalnih svetih,
o službi pravne pomoči, o
protipožarni službi in o ob-
rambi pred katastrofami.

D O P I S U J T E ,
V S E

P R I S P E V K E
H 0 N 0 R I R A M 0 !

RES PAMETNA UGOTOVITEV

— V novih razmerah bo pri nas
vedno manj biciklistov.

— Ravno obratno! Gospodarska re-
forma bo marsikoga prisilila, da
bo presedlal z motornega vozila
zopet na kolo, kolesarjev bo torej
več in ne manj.

— V mestnem
cestnem prome-
tu bo mogoče
res več bicikli-
stov, toda zara-
di reelekcije jih
bo na vodilnih
mestih vedno
manj.
— Zdaj pa te
res prav nič ne
razumem.
— 2e med osvo-
bodilno vojno
je tovariš Ki-
drič opozoril na
nevaren pojav
političnih akti-
vistov, ki so kot
biciklisti krivili
hrbet pred viš-
jimi ter z noga-
mi pritiskali na
podrejene.

— Ze razumem: delavsko samoupravljanje in ponovna
volitev direktorjev bosta prinesla bistvene spremem-
be tudi med vodilne kadre v delovnih organizacijah.


